
Client No. Date :

客戶號碼 日期 :

Client Name :

客戶名稱 :

Please tick where appropriate

請在適當方格上填上"✓"號

Securities Futures Stock Options

證券 期貨 股票期權

HKD USD CNY

Withdrawal Amount :

提取金額 :

銀行資料

**海外銀行專用

中介銀行資料(如有)

Reviewed by Management Approval Special Approval (If Required)Checked bySubmited by

SWIFT Code

SWIFT 識別碼

Branch Address

銀行地址

Others

其它

SWIFT Code

SWIFT 識別碼

Bank Code

銀行代號

Remark

備注

*所有滙款費用將會在本金內扣除 (如有)

Fund withdrawal for same day has to be reached our Settlement Department before 12:00 noon, otherwise, the instruction will be handled on next business day.

如欲即日提取資金，此表格務必於當日中午十二時前交付至交收部，否則將視作下一個營業日之指示處理。

TT Transfer usually require 2-4 business day.

電匯時間一般需要2-4個工作日安排。

I declare that the information provided by me on this page is correct, complete and true, and confirm that the required information has been attached 
for the reference of China International Capital Securities Limited (" China International Securities "). 

If I make any false or misleading statements, I will bear all legal responsibilities and any losses of China International Securities.

本人聲明本人在本頁內所填報的資料均屬正確、完整及真實，並確認已附上所需資料供中國國際資本証券有限公司（「中國國際証券」）參考。

如本人作出任何虛假或誤導之陳述，本人願承擔一切法律責任及中國國際証券任何損失。

____________________________________

Client/AE Staff Signature

客戶/經紀 簽署

Office Use

提款通知書

Fund Withdrawal Notice

Bank Name

銀行名稱

Bank Account No.

銀行賬戶號碼

Bene. Banker Country / Region*

收款銀行國家 / 地區*

Branch Address

銀行地址

Number of Intermediary Bank (If Applicable)

中介銀行號碼(如有)

Name and Address of Intermediary Bank (If Applicable)

中介銀行名稱及地址 (如有)

Name of Account Holder

帳戶持有人名稱

中國國際證券有限公司
CHINA INTERNATIONAL SECURITIES LIMITED


